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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012. évi
XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdése, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
46/1994. (IX. 30.) Ogy. Határozat 91 . § alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok
benyújtani Balog Zoltán (Emberi Erőforrások Minisztériuma) Miniszter Úrnak a következő
címmel :

A sportorvosok kimaradtak a „történelmi egészségügyi béremelésb ől”? Ha igen, akkor miért ?
Ha igen, akkor a sportorvosok mikor számíthatnak egy újabb „történelmi béremelésre” ,
melynek ők is részesei lesznek ?

Az elmúlt napokban különböző helyeken és szinteken dolgozó sportorvos kollégáktól kaptam
információt (OSEI, területi sportorvosi ellátás végz ő vidéki kollégáktól /főállásban és
mellékállásban rendel ő sportorvosoktól/), miszerint az augusztusi bér-átutalásuk nem tartalmazot t
semmiféle béremelést sem aktuálisan, sem visszamenő legesen.
Mi az oka annak, hogy a médiumokban csaknem generálisnak és generálisan , ;történelm i
béremelésnek" minősített bérrendezésbő l kimaradtak a sportorvosok? Mit várhatnak a jöv őben a
sportorvosok, nevezetesen megkapják-e azt a mértékű és időzítésű (visszamenő leges) béremelést ,
melyben a kollégáik egy része most részesült ?

Tisztelettel várom válaszát, melyet el őre is köszönök!

Kiskunfélegyháza, 2012. 08. 10 .

Tisztelettel :
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